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Memorie van antwoord
Aan : de leden van de gemeenteraad
Van : het college van burgemeester en wethouders
Datum : 7 februari 2023
Onderwerp : memorie van antwoord bij Innen boetes
Vraag van : Morgen!

Vraag: Breda int zelf de boetes. Hier is dat niet het geval. Redenen die we zelf kunnen bedenken is dat het 
optuigen van het incasso apparaat niet rendabel is in onze gemeente en de juridische backoffice er niet of 
onvoldoende is. 
 

Antwoord:
Naar aanleiding van de vraag die gesteld is, is er contact geweest met de gemeente Breda. De situatie in de 
gemeente Geertruidenberg is anders dan de situatie in de gemeente Breda. We hebben in onze gemeente 
bijvoorbeeld geen betaald parkeren. De boetes die in de gemeente Geertruidenberg worden opgelegd gaan 
voornamelijk over honden, afvalstoffen en drugs. Het is niet rendabel om de boetes zelf te innen, omdat het 
te veel tijd kost en er te weinig voordeel uit gehaald kan worden. Het uitdelen van boetes op grond van de 
APV wordt in dat geval een doel op zich, waardoor er te weinig tijd over blijft voor andere prioriteiten. 

Mocht er behoefte zijn aan verdere toelichting, dan kan er een afspraak worden ingepland. 

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van Geertruidenberg,
de secretaris, de burgemeester,

R.C.J. Nagtzaam M. Witte


